
  
 
 
       

 

 
 

 

HOTĂRÂREA Nr.99 
      din 23.08.2022 

privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 

data de 26.07.2022 

 
 

 Consiliul local al oraşului Nădlac, întrunit în şedinţa ordinară din data de 

23.08.2022, 
 Având în vedere: 

- prevederile art.138(15) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind 

Codul administrativ, actualizată 
 În temeiul art.139(1) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, actualizată 

 

 
HOTĂRĂŞTE: 

 

 
Art.1. Se aprobă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac 

din data de 26.07.2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre. 
Art.2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de către primarul orașului Nădlac 

și se comunică către: 

- Instituţia Prefectului- Judeţul Arad, Serviciul Juridic și Contencios 

Administrativ– Compartimentul Controlul Legalităţii Actelor și 
Contencios 

 

 
    PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ                 CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE  
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Anexa la HCL nr.99 din 23.08.2022 

 
 

PROCESUL VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 26.07.2022 a Consiliului local Nădlac 
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Nădlac din data de 26.07.2022 a fost 

convocată în baza Dispoziției primarului orașului Nădlac nr.305 din 20.07.2022, prin 
convocator şi înmânarea invitaţiilor. 
 La lucrările şedinţei participă, fiind prezenți fizic următorii consilieri locali: Vaș Ladislau, 

Huszarik Alexandrina-Nicoleta, Abraham Milan-Iaroslav, Patean Tiberiu, Karkuș Radomir-Călin-
Ștefan, Kelo Milan, Suslak Marek-Andrei, Bonțea Maria-Carolina, Paladie Răzvan-Florin, Onuțe 
Dan-Ioan, Albu Cosmin-Cristian, Hegyes Mihai-Ferencz, Franio Ștefan-Emilian. Sunt absenți la 

lucrările ședinței consilierii locali: Bocea Alexandru-Marian, Somrak Dușan ( absent motivat ). 
La lucrările ședinței, din partea primăriei orașului Nădlac participă: primar Ioan-Radu 

Mărginean, secretar general Alexandru Gros, Ianecsko Alina- consilier juridic, Zimbran Darius- 

inspector care asigură înregistrarea audio-video a ședinței.  
 Dl secretar general constată faptul că, convocarea consiliului local în ședința de astăzi a 
fost efectuată conform prevederilor Codului administrativ, respectiv Ordonanţa de urgenţă 

nr.57 din 2019, cu modificările şi completările ulterioare, în baza dispoziției primarului orașului 
Nădlac nr.305 din 20.07.2022 și deoarece este prezentă majoritatea consilierilor locali aflați în 

funcție la lucrările ședinței, este asigurat cvorumul necesar întrunirii, declarând în acest sens 
ședința legal constituită.  

În continuare, președintele de ședință- dl Abraham Milan-Iaroslav, prezintă pct.1, 

respectiv proiectul ordinei de zi al şedinţei Consiliului Local de astăzi, astfel :  
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului 

local din data de 26.07.2022. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 28.06.2022. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 04.07.2022. 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 12.07.2022. 

        5.Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului ( construcții și teren) evidențiat în CF 
nr. 303667 Nădlac - proprietatea privată a Orașului Nădlac,  în cea de proprietate publică. 

6.Proiect de hotărâre privind  declararea de interes public local a bunurilor aferente 

investiției ”Extindere rețea de alimentare cu apă, zona industrială Nădlac” și darea lor în 
concesiune la Compania de Apă Arad S.A. 

 7.Proiect de hotărâre privind aprobare DALI-CONSTRUIRE CAMPUS ȘCOLAR J.G. 
TAJOVSKY. 
         8.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafață de 772 mp, 

parcela cu nr. cad.319055, evidențiată în CF nr.319055 Nădlac, situat în orașul Nădlac, str. 
Cloșca, nr.44, jud. Arad, dnei Puțură Maria-Danca și dlui Puțură Ioan-Florin, cu domiciliul în 
orașul Nădlac, str. Cloșca, nr.44, jud. Arad. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea pierderilor tehnologice luate în calcul la 
aprobarea tarifelor pentru serviciul de transport și distribuție a energiei termice prestat de 
APOTERM NĂDLAC SA. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local aferent trimestrului I al 
anului 2022. 

11.Diverse.     

Dl primar susține că propune retragerea pct.9 de pe ordinea de zi. 
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Nefiind alte propuneri, președintele de şedinţă supune la vot „Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din data de 
26.07.2022”, cu propunerea de modificare, fiind pronunțate 13 voturi DA, fiind întrunită 
majoritatea necesară adoptării hotărârii, votul necesar pentru adoptarea proiectului de 

hotărâre fiind majoritatea consilierilor prezenţi ( 7 voturi ). 
Se trece la pct.2. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 28.06.2022. 

 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 
hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 
data de 28.06.2022”, acesta fiind aprobat cu 13 voturi DA, votul necesar pentru adoptarea 

proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 7 voturi ). 
Se trece la pct.3. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 04.07.2022. 

 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 
hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local Nădlac 
din data de 04.07.2022”, acesta fiind aprobat cu 12 voturi DA, 1 abținere Bonțea Maria 

Carolina, deoarece nu a participat la lucrările acestei ședințe, votul necesar pentru adoptarea 
proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 7 voturi ). 

Se trece la pct.4. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 12.07.2022. 
 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 

hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local Nădlac 
din data de 12.07.2022”, acesta fiind aprobat cu 9 voturi DA, 4 abținere Kelo Milan, Bonțea 
Maria Carolina, Hegyes Mihai Ferencz, Onuțe Dan Ioan, votul necesar pentru adoptarea 

proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 7 voturi ). 
Se trece la pct.5. Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului ( construcții și teren) 

evidențiat în CF nr.303667 Nădlac - proprietatea privată a Orașului Nădlac, în cea de 

proprietate publică. 
Dl secretar general susține că așa cum s-a trimis comisiilor de specialitate, acest proiect 

de hotărâre se completează cu încă un articol, în sensul trecerii în domeniul public și 

a terenului din zona gropii de deșeuri, lângă Mat Cezar. 
Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, cu propunerea de completare conform mențiunilor 

efectuate de către dl secretar  general, fiind pronunțate 13 voturi DA, fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 
funcție ( 8 voturi ). 

 Se trece la pct.6. Proiect de hotărâre privind declararea de interes public local a 
bunurilor aferente investiției ”Extindere rețea de alimentare cu apă, zona industrială Nădlac” și 

darea lor în concesiune la Compania de Apă Arad S.A. 
Nefiind completări sau întrebări, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz 

favorabil, proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 12 voturi DA, 1 abținere 

Kelo Milan, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității 
consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.7. Proiect de hotărâre privind aprobare DALI-CONSTRUIRE CAMPUS 

ȘCOLAR J.G. TAJOVSKY. 
Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 11 voturi DA, 2 abținere Kelo Milan, 

Bonțea Maria Carolina, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul 
majorității consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.8. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafață 

de 772 mp, parcela cu nr. cad.319055, evidențiată în CF nr.319055 Nădlac, situat în orașul 
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Nădlac, str. Cloșca, nr.44, jud. Arad, dnei Puțură Maria-Danca și dlui Puțură Ioan-Florin, cu 

domiciliul în orașul Nădlac, str. Cloșca, nr.44, jud. Arad. 
Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 13 voturi DA,  fiind întrunită 

majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul a 2/3 din numărul consilierilor aflați 
în funcție ( 11 voturi ).  

Se trece la pct.9. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local 

aferent trimestrului I al anului 2022. 
Nefiind completări sau discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz 

favorabil, proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 13 voturi DA,  fiind întrunită 

majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție 
( 8 voturi ).  
    Se trece la pct.10. Diverse. 

Dl Hegyes Mihai Ferencz precizează că din discuții a auzit situația de la Zilele orașului, 
sunt chemați oaspeți care vor fi cazați, a înțeles că dl Pătean Tiberiu dispune de locuri de 
cazare în orașul Nădlac, 2 persoane din cadrul primăriei au mers la Pecica să negocieze acolo 

cazarea oaspeților, când aceștia puteau să fie cazați în Nădlac, de ce caută alt loc de cazare, 
când există un spațiu în Nădlac, de ce se merge la Pecica să se caute în altă localitate, se 
dorește pedepsirea dlui Pătean, de ce merge un contabil să negocieze, el nu are aceste 

atribuții, dacă s-a ajuns aici, este o problemă, este grav, cei care iau decizii sunt consilierii 
locali, aici dictează un contabil, banii trebuie votați, oamenii care investesc și lucrează în 

Nădlac sunt ocoliți, trebuie luate măsuri, un contabil nu are drept de negociere, trebuia să fie 
întrebați consilierii locali dacă se poate căuta cazare în altă parte. 

Dl secretar general susține că dl consilier local nu este bine informat, la Pecica a fost 

dumnealui împreună cu dl Gondec Pavel- șef serviciu buget, nu au fost să negocieze, ci să 
discute vis a vis de numărul de camere necesare pentru Zilele orașului, dl primar a fost 
informat de aceste aspecte, dinainte de a se merge la Pecica, au fost verificate locațiile din 

oraș, la Pătean Tiberiu, Jackson, există un număr de 40 invitați, poate nu va fi de ajuns un 
număr de 40 camere, la dl Pătean Tiberiu există doar un număr de 9 camere, ceea ce este 
insuficient, dacă oaspeții ar fi cazați în mai multe locații, aceasta ar complica situația din 

punct de vedere al organizării, este foarte greu de exemplu să aduni din 3 locații și la micul 
dejun, la masă, de unde s-a ajuns la această concluzie că se dorește pedepsirea cuiva. 

Dl Hegyes Mihai Ferencz întreabă dacă un contabil are drept de a purta negocieri. 

Dl secretar general face precizarea că dl primar a avut cunoștință de aceste aspecte, 
dacă nu se dorește, consilierii locali au posibilitatea să găsească altă variantă de cazare, dl 
Gondec deține o funcție de conducere, persoana care merge să discute, totuși trebuie să 

aibă o anumită credibilitate, dl primar în acea perioadă se afla în concediu, altă variantă în 
Nădlac nu se găsește. 

Dl Hegyes Mihai este de părere că în această situație, ar trebui ca locuitorii să fie 
absolviți de plata impozitelor la bugetul local. 

Dl secretar general susține să se găsească o rezolvare dacă nu este agreată această 

locație, este greu de coordonat, nu este așa de simplu. 
Dl Kelo Milan  face precizarea că dl secretar are cea mai mare experiență, sigur că 

este mai complicat cu cazarea dacă se face aici, însă ar trebui găsită o soluție de compromis, 

cei care dețin locuri de cazare în Nădlac, sunt plătitori de impozite și taxe la bugetul local, 
dacă consiliul local este cel care stabilește bugetul, aceste sume ar trebui să se întoarcă tot 
aici, nu să ajungă în altă localitate. 

Dl Paladie Răzvan-Florin face precizarea că conform legii orice activitate comercială 
desfășurată de către un consilier local cu primăria este contrară legii, în sensul că acesta 
chiar își poate pierde mandatul de consilier local, este caz penal, se poate face închisoare, nu 

este voie să fie desfășurate activități cu primăria de către un consilier local. 
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Dl Hegyes Mihai Ferencz întreabă în acest caz, cum este utilizat utilajul dlui Paladie de 

către primărie. 
Dl Paladie Răzvan susține că un consilier local nu poate desfășura o activitate 

comercială cu primăria, iar dl Gondec este șef buget. 

Dl Hegyes Mihai susține că acesta poate să fie și schimbat. 
Dl Paladie Răzvan susține că nu se poate lua măsura schimbării decât după existența 

a 3 abateri, și prima sancțiune nu este cea a schimbării, ci aplicarea acesteia se face gradual 

funcție de gravitatea faptei. 
Dl primar susține că dacă dl Hegyes Mihai cunoaște toate aceste aspecte, poate să se 

ocupe personal de problema cazării oaspeților, dacă acesta are cea mai mare experiență pe 

acest domeniu. 
Dl Hegyes Mihai susține că în situația în care acești oaspeți nu se vor caza în Nădlac, 

să nu se mai ceară impozite pentru aceste localuri de cazare. 

Dl Kelo Milan susține că la aceste negocieri ar trebui să participe primar, viceprimar, 
secretar, sau să meargă alții să negocieze. 

Dl Hegyes Mihai este de părere că dl contabil ar trebui să-și îndeplinească atribuțiile 

de serviciu pe care le are. 
Dl secretar general face precizarea că dl Gondec Pavel deține în instituție o funcție de 

conducere, cel care merge să discute despre aceste aspecte totuși trebuie să aibă o anumită 

credibilitate, cine trebuia să meargă să discute, cineva pe funcție de execuție. 
Dl Hegyes Mihai este de părere că dl contabil trebuie să fie lăsat să își ducă la 

îndeplinire atribuțiile de serviciu pe care le are. 
Dl secretar face precizarea că dacă se va proceda astfel, până la urmă nu vom avea 

unde caza oaspeții, să se stabilească ce se va face, să nu se ajungă în situația de a nu avea 

unde-i caza. 
Dl Kelo Milan susține că în această situație ar trebui luate toate camerele la dl Pătean, 

iar diferența cât este necesar să se cazeze în altă parte. 

Dl secretar face precizarea că în localul unde au fost să vadă în orașul Pecica, există 
pobilitatea de a se caza toți oaspeții, de asemenea fiind asigurat și locul de luat masa, 
terasă, unde se va putea sta până la orice oră, neexistând probleme, ca după o anumită oră 

va trebui să părăsească localul, dacă se ivesc asemenea discuții, nu se va mai ocupa de 
organizarea acestui eveniment. 

Dl Kelo Milan susține că aici este vorba de un principiu, deoarece sumele necesare 

pentru organizarea acestui eveniment se aprobă de către consiliul local, fiind alocate în 
bugetul local, acestea ar trebui cheltuite tot aici, nu în altă localitate. 

Dl primar susține că dacă dl secretar nu mai dorește să se ocupe de organizarea 

acestui eveniment, poate să se ocupe comisia de cultură din cadrul consiliului local. 
Dl Hegyes Mihai susține că dacă avem un număr de 40 invitați, dacă există 3 locații în 

Nădlac, aceste persoane ar putea fi cazate la toate cele 3 locații, nu este nimic greu sau 
complicat. 

Dna Huszarik Alexandrina face precizarea că de-a lungul anilor s-a ocupat de 

organizarea a diferite evenimente, prin prisma funcției pe care a deținut-o, însă nu dorește 
să se ocupe de organizare, să organizeze dl Hegyes dacă dorește. 

Dl Hegyes Mihai susține că consiliul local este cel care adoptă hotărâri, iar execuția se 

face de către primărie, nu însă și de contabil. 
Dl primar susține că probabil dl Hegyes are anumite probleme personale cu dl contabil 

și acestea ar trebui lăsate deoparte. 

Dl Kelo Milan susține că dacă va fi nevoie având în vedere situația cazării în mai multe 
locații, într-o seară se va putea ocupa de delegații, dacă va fi solicitat. 

Nefiind alte discuții, președintele de ședință, declară închise lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului local al oraşului Nădlac din data de 26.07.2022. 
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 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare originale. 

Înregistrarea audio-video al prezentei ședințe de consiliu face parte integrantă din procesul 
verbal al ședinței. 
 

 
           PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ                 CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE 
       MILAN-IAROSLAV ABRAHAM                             SECRETAR GENERAL 

                                                                                     ALEXANDRU GROS 
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